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Obec Světlá Hora

Světlá Hora 374, 793 31 Světlá Hora
tel.č.: 554 773 150 | e-mail: svetlahora@svetlahora.cz Číslo jednací: OÚSH/3326/2019

Z Á P I S
11. zasedání Zastupitelstva obce Světlá Hora

konané dne 6. 1. 2020 v přístavba MŠ, Světlá 416, Světlá Hora od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17.00 - 17.45 hod.
Přítomno: Marcela Hromádková, Ing. Roman Hynek, Martin Klíma, František Lukovský,

Martin Novák, Jiří Popovič, Mgr. Leoš Sekanina, Pavel Skála, Taťána
Svobodová, Alois Šimčík, Ing. Libor Školoud, Marek Vilímec, Václav Vojtíšek,
Jitka Výmolová

Omluveni: 0
Neomluveni: Martin Kopinec, Jiří Popovič
Předsedající: Taťána Svobodová
Zapisovatel*: Michaela Marková
Ověřovatelé zápisu: Martin Klíma, Ing. Roman Hynek,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Procesní záležitosti 11. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 6. 1. 2020

Konstatování počtu členů přítomných na 11. zasedání zastupitelstva obce konaném dne 6. 1. 2020:

Paní starostka Taťána Svobodová (dále jen "předsedající") konstatovala, že při zahájení zasedání zastupitelstva
obce je přítomno 12 jeho členů z celkového počtu 15. Zastupitelstvo obce je tedy schopno přijímat platná
usnesení.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Schválení způsobu hlasování na 11. zasedání zastupitelstva konaném dne 6. 1. 2020:

Předsedající  sdělila  že  je  navrženo  hlasovat  o  každém bodu  samostatně,  veřejně,  zvednutím  ruky.  Bez
připomínek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  způsob  hlasování  o  každém  bodu  samostatně,  veřejně,
zvednutím ruky

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z11/2020/1a bylo schváleno.

Schválení zapisovatele zápisu z 11. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 6. 1. 2020:
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Předsedající sdělila že zapisovatelkou zápisu z 11. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 6. 1. 2020
navrhuje pí M. Markovou, pracovnici Obce. Bez připomínek.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  zapisovatelku  zápisu  z  11.  zasedání  zastupitelstva  obce
konaného dne 6. 1. 2020 pí Michaelu Markovou

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z11/2020/1b bylo schváleno.

Schválení návrhové skupina 11. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 6. 1. 2020:

Předsedající sdělila, že navrhuje, aby návrhová skupina pracovala ve složení Mgr. Leoš Sekanina a pan Marek
Vilímec. Bez připomínek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje návrhovou skupinu ve složení Mgr. Leoš Sekanina a p. Marek
Vilímec

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. Z11/2020/1c bylo schváleno.

Vzetí na vědomí zápisu z 10. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 6. 1. 2020:

Předsedající sdělila, že ověřovateli zápisu z 10. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 9. 12. 2019 byli
Ing. Roman Hynek a p. František Lukovský. Zeptala se, zda mají ověřovatelé zápisu, nebo případně jiný člen
zastupitelstva obce, k tomuto zápisu dotazy nebo připomínky. Bez připomínek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí zápis z 10. zasedání zastupitelstva obce konaného dne
9. 12. 2019 "bez připomínek"

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z11/2020/1d bylo schváleno.

Schválení ověřovatelů zápisu z 11. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 6. 1. 2020:

Předsedající sdělilá, že ověřovateli zápisu z 11. zasedání zastupitelstva obce navrhuje pana Martina Klímu a
Ing. Romana Hynka.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje ověřovatele zápisu z 11. zasedání zastupitelstva obce konaného
dne 6. 1. 2020 p. Martina Klímu a Ing. Romana Hynka

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. Z11/2020/1e bylo schváleno.

Schválení programu 11. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 6. 1. 2019:

Předsedající sdělila návrh programu 11. zasedání zastupitelstva obce a zeptala se, zda má někdo návrhy
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na jeho úpravu nebo doplnění. Bez připomínek.

Návrh programu:

1) Procesní záležitosti 11. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 6. 1. 2020

2) Návrh kupní smlouvy na pořízení lesní techniky

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  program 11.  zasedání  zastupitelstva  obce  konaného  dne
6. 1. 2020

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z11/2020/1f bylo schváleno.

2. Kupní smlouva na pořízení techniky pro lesní hospodářství

17.06 hod. - DOSTAVILA SE paní M. Hromádková - POČET ČLENŮ ZO JE NYNÍ 13.

Předkladatel: místostarosta Ing. L. Školoud

Zpracovatel: jednotlivé firmy předkládající cenové nabídky

Počet příloh: 5

Diskuze:
Školoud přihlásili jsme se do 8. kola žádostí o dotaci na pořízení lesní techniky a byli jsme schválení

v 1. kole pro příjem dotace. Do 7. 1. 2020 musí být vybraná lesní technika - schválená kupní
smlouva. Oslovili jsme 5 dodavatelů. Později, na popud RO jsme oslovili ještě Zetor, ale ti
se  nám  vůbec  nevyjádřili.  Cenově  vychází  nejvýhodněji  New  Holland  od  firmy
FIKO TRADE s.r.o. za cenu 1 474.0000,-Kč bez DPH. Naší podmínkou v kupní smlouvě
bude, že se traktor bude kupovat, jen když dostaneme dotaci. Termín pořizování by byl až
do 31. 12. 2020, z důvodu, že dotace má nějaký vývoj a jasné, jestli jsme ji dostali, bude až
někdy v srpnu

Výmolová jaké bude mít traktor využití?
Školoud už jsem slyšel i názory, že máme les vytěžený, tak nač budeme traktor potřebovat? O ty

stejné hektary lesa se ale musíme dál starat -  zalesňování,  prořezávky atd.  Je potřeba
převážet  vodu,  sazenice  apod.  Teď  se  po  kůrovci  otevírají  holiny,  které  jsou  autem
nepřístupné. Např. sazenice je je na jaře a na podzim potřeba převážet rychle, nemůžou
se  nikde  dlouho  skladovat.  Máme ale  taky  pořád  ještě  90  -  100  leté  porosty,  kde  je
výhodnější objednat si těžbu v zimě. Na to ale musím mít prohrnuté cesty do lesa pro
techniku

Výmolová uživí se ten traktor, nebo jak se to dělalo dosud?
Školoud doteď jsme to dělali všechno dodavatelsky a museli jsme to zaplatit
Skála jaká je výše dotace?
Školoud 50%
Skála asi  všichni  víme,  že  po  vypršení  dotace  nebude  traktor  jen  pro  les.  Chtěl  bych  znát

záruky apod.
Šimčík podmínky výběrového řízení byly jaké?
Školoud nebylo potřeba dělat výběrové řízení, dělal se jen cenový marketing
Novák asi jste nečetli smlouvy, protože tam je to všechno uvedené (záruka apod.). Překvapilo mě,

že všude je záruka jen 12 měsíců
Šimčík to je klasika, je to tak
Školoud ne každý nám teď může nabídnou slevovou cenu, protože neví, co bude na podzim
Novák jaká je udržitelnost projektu?



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 4 / 5

Školoud 5 let od pořízení
Novák našel jsem si podmínky té dotace na SZIF a je to opravdu jen pro les. Musí to teda bý 5 let

jen pro les
Skála budete mít zase jen člověka pro les?
Školoud jezdil by na tom jen ***
Výmolová máme traktor kde parkovat?
Školoud teď momentálně ne, ale musíme něco najít
Skála zatím se bavíme stejně jen hypoteticky. Bavíme se o něčem, co možná nebude
Novák jak to bude se servisem?
Školoud dojedou většinou na místo a nejbližší servis je v Bruntále
Hynek musíme brát ten nejlevnější?
Školoud ano, je to v podmínce dotace
Lukovský jestli přišel papír, že nás v 1. kole schválili, tak si myslím, že to dostaneme
Hromádková není to pravidlo, můžete taky ještě zůstat pod čarou. Radovala bych se až po podepsání

dohody

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje na základě cenového marketingu v rámci 8. kola příjmu žádostí
o dotaci z PRV 2014 - 2020, dodavatele na lesní techniku firmu FIKO TRADE s.r.o., Moravský Kočov 197,
792 01 Moravskoslezský Kočov (IČ 05010845), s nejnižší cenovou nabídkou za celou dodávku

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z11/2020/2a bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje kupní smlouvu na lesní techniku v ceně 1 474 000,-Kč + DPH,
uzavřenou mezi dodavatelem, firmou FIKO  TRADE s.r.o., Moravský Kočov 197, 792 01 Moravskoslezský
Kočov (IĆ 05010845) a Obcí Světlá Hora, Světlá 374, 793 31 Světlá Hora a pověřuje starostku Taťánu
Svobodovou jejím podpisem

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z11/2020/2b bylo schváleno.

Ostatní diskuse:

Diskuze:
Skála proč není posypaná vesnice?
Svobodová cesty se dnes sypaly, viděla jsem je a sypali
Skála tak se běžte podívat. Celý víkend i dneska není posypané. Kdo to má na starosti, kdo za to

zodpovídá?
Svobodová zodpovídají za to všichni, ale sypali p. *** a p. ***. Volala jsem i na státní silnice ohledně

Dětřichovic, kde byla ledovka
Skála státní silnice mě nazajímá
Hromádková z Dětřichovic to bylo bruslení, jako každý rok
Vilímec je potřeba to projít a dát na silnice. Např. kde vytéká voda. A znovu je urgovat
Hromádková vy jste tam psala?
Svobodová ne, volám na dispečink. Psát tam nemá cenu
Vilímec musí se na pořád tlačit. Obec i lidi. Takhle je to donekonečna. Kdo má např. nájezdy z hlavní

silnice, musí se to řešit
Vojtíšek ta zkušenost je taková, že slibů už bylo moc, ale jak říkáš,  všechny nájezdy, musí být

povolené, takže se o tom dobře ví. Je stanovené, za jakých podmínek můžeš mít nájezd
Vilímec ale to jsou staré nájezdy. Když nemají povolení, musí si ho udělat
Hromádková já na ty silnice zajdu
Svobodová u silnic není žádná vstřícnost
Sekanina když to shrnu - chodníky v obci - sypat, obecní komunikace - sypat, silnice v Dětřichovicích -

oznámit  kalamitní  stav,  zaměřit  GPS,  nárokovat  letní  opravy  na  SSMKS  (příkopy,
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nájezdy atd.)

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatel: Martin Klíma, Ing. Roman Hynek   ............................................................
 
Starostka Taťána Svobodová   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


